
 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
Datum: 25/07/2020 

 
Onderwerp vraag: 

Problematiek mogelijke COVID-besmettingen bij 
stadspersoneel 

 
Toelichtende nota 

De gevaren van de tweede golf van het coronavirus zijn ons 
Allen bekend.  Het aantal coronabesmettingen zit opnieuw in eensterk  stijgende lijn, 

niet in het minst omdat de burgers onzorgvuldig omspringen met de voorgeschreven 
richtlijnen.  Onze lokale overheid werkte recentelijk zelf nog extra eigen plannen uit. 

 
Grote delen van het personeel van de “Groep Mechelen” komt erg veel en meermaals 

per dag in contact met de mede-burger (loketten, technische diensten, sociale 

werkers, bejaardenverzorgsters, enz.). 
 

Een besmetting van 1 ambtenaar kan direct ook een bepaalde stadsdienst of werking 
lamleggen. 

 
Vragen die zich stellen zijn dan ook (o.m.) : 

 
Zijn er ambtenaren die de afgelopen weken en maanden 

besmet zijn geraakt?  Zo ja, graag een overzicht (aantallen, welke functie / dienst, 
opvolging, enz.). 

Zijn er ambtenaren die na een besmetting moesten worden opgenomen in het 
ziekenhuis?  Zo ja, graag een overzicht (aantallen, welke functie / dienst, opvolging, 

enz.). 
Zijn er ambtenaren die na een besmetting en eventuele opname nadien in het 

ziekenhuis, zijn overleden?  Zo ja, graag een overzicht (aantallen, welke functie / 

dienst, opvolging, enz.)? 
Welke preventieve maatregelen werden & worden t.a.v. het stadspersoneel genomen? 

Welke impact hebben mogelijke besmettingen / ziekenhuisopnames / overlijdens 
gehad op de werking van de stadsdiensten? 

In welke mate (en intensiviteit) is er overleg geweest met de arbeidsgeneeskundige 
dienst en zo ja, in welke zin verschaften die advies en hoe werd dat advies 

gecommuniceerd naar het personeel? 
 

naam 
Marc HENDRICKX (N-VA) 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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